



Ercilia Sahores - Biography

Ercilia Sahores is a founding member of and Co-Director for Regeneration International. She is also International Director for Organic Consumers Association and its Mexican affiliate, Vía Orgánica ranch.

Originally from Argentina, Ercilia Sahores is based in Mexico. She is a beekeeper and political scientist, specializing in international relations, adult education and community development. Ercilia previously worked as executive director for several non profit organizations in Latin America. She has more than 20 years experience in campaigning and organizing in lower-income communities and rural areas. Ercilia Sahores serves on several nonprofit boards.

With a special focus in Latin America, Ercilia works with multiple stakeholders in key regions of the world who are committed to building alternative food and farming systems on a regional or national level. Regeneration International is a global network with over 600 partner organizations in 69 countries in Africa, Asia, Latin America, Oceania, North America and Europe, and brings a truly international perspective to the initiative.

She is also Regeneration International's Commission Delegate at UNFCCC Convention on Land Certification and Biodiversity Convention.

The mission of Regeneration International is to promote, facilitate and accelerate the global transition to regenerative food, farming and land management for the purpose of restoring climate stability, ending world hunger and rebuilding deteriorated social, ecological and economic systems. Ercilia has hosted "4 per 1000" teach-ins in Washington, D.C., and co-organized events to promote the Initiative in Mexico City, Montreal, Canada, at the Living Soils Symposium and with the international "4 per 1000" Initiative event with NEPAD and others in South Africa, in 2018.

Regeneration International asks that all our partners and affiliates sign on to the "4 per 1000" Initiative. We also encourage and invite all members of local, state, national and international Regeneration Alliances also sign on.

Ercilia Sahores - Biographie

Ercilia Sahores est membre fondatrice et codirectrice de Regeneration International. Elle est également directrice internationale de l'Organic Consumers Association et de sa filiale mexicaine, Vía Orgánica ranch.

Originaire d'Argentine, Ercilia Sahores est basée au Mexique. Elle est apicultrice et politologue, spécialisée dans les relations internationales, l'éducation des adultes et le développement communautaire. Ercilia a précédemment travaillé comme directrice exécutive de plusieurs

organisations à but non lucratif en Amérique latine. Elle a plus de 20 ans d'expérience en matière de campagnes et d'organisation dans les communautés à faibles revenus et les zones rurales. Ercilia Sahores siège à plusieurs conseils d'administration d'organisations à but non lucratif.

Avec un accent particulier sur l'Amérique latine, Ercilia travaille avec de multiples parties prenantes dans des régions clés du monde qui s'engagent à construire des systèmes alimentaires et agricoles alternatifs au niveau régional ou national. Regeneration International est un réseau mondial avec plus de 600 organisations partenaires dans 69 pays d'Afrique, d'Asie, d'Amérique latine, d'Océanie, d'Amérique du Nord et d'Europe, et apporte une perspective véritablement internationale à l'initiative.

Elle est également déléguée de la Commission de Regeneration International à la Convention sur la Certification des Terres et à la Convention sur la Biodiversité de la CCNUCC.

La mission de Regeneration International est de promouvoir, de faciliter et d'accélérer la transition mondiale vers une alimentation, une agriculture et une gestion des terres régénératrices dans le but de rétablir la stabilité climatique, de mettre fin à la faim dans le monde et de reconstruire les systèmes sociaux, écologiques et économiques détériorés.

Ercilia a organisé des séminaires sur l'Initiative internationale « 4 pour 1000 » à Washington, D.C., et a co-organisé des événements pour promouvoir l'Initiative à Mexico, à Montréal, au Canada, au Symposium sur les sols vivants et à l'événement de l'Initiative « 4 pour 1000 » avec le NEPAD et d'autres en Afrique du Sud, en 2018.

Regeneration International demande à tous ses partenaires et affiliés de rejoindre l'Initiative « 4 pour 1000 ». Nous encourageons et invitons également tous les membres des alliances de régénération locales, étatiques, nationales et internationales à adhérer également à l'Initiative « 4 pour 1000 ».